
Sitno, 12 czerwca 2008 roku

ST - 0043/V/21/2008

Protokół Nr XXI/2008
R a d y  G m i n y

w Sitnie
z dnia 12 czerwca 2008 roku

Porządek obrad:
1. Otwarcie obrad sesji.
2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad.
3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.
4. Zmiany w budżecie Gminy Sitno na 2008 r.
5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy.
6. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi.
7. Sprawy różne.
8. Podjęcie uchwał:

- w sprawie zasad ustalania dotacji dla klas „0” i szkół publicznych,
- w sprawie zasad zwalniania z opłat za wodę, ścieki i nieczystości stałe,  
- w sprawie powołania Zastępcy Kierownika USC,
- w sprawie zmiany Uchwały w sprawie dodatku mieszkaniowego dla nauczycieli,
- w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Sitno,
- w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmian w planie miejscowym
       zagospodarowania przestrzennego gminy Sitno,

9. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
10.Zamknięcie obrad sesji.

Radni obecni: 

1. Adamczuk Małgorzata
2. Brzozowski Janusz
3. Gazda Antoni
4. Juszczak Andrzej
5. Karski Aleksander
6. Kozak Leszek
7. Łuczyszyn Lucjan
8. Mazurek Janusz
9. Monastryski Ryszard
10.Niedźwiedź Zygmunt
11.Pawlicha Bogdan
12.Szajnoga Marek
13.Tukiendorf Edward
14.Wrotniak Mieczysław
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Radni nieobecni: 

1. Mazurek Jerzy

Ad 1
Otwarcie obrad sesji

         Otwarcia  obrad  XXI  Sesji  Rady  Gminy  w  bieżącej  kadencji  dokonał 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Edward Tukiendorf.
Przewodniczący powitał Radnych a także gości zaproszonych: Wójta Gminy Sitno 
Pana Kajetana Protasa, Sekretarza Gminy Pana Mariana Bernata, Skarbnika Gminy 
Panią  Jolantę  Hryciuk,  Radcę  Prawnego  Pana  Jarosława  Kolasę,  Kierownika 
posterunku  Policji  w  Sitnie  Pana  Tadeusza  Kuszmiruka,  przedstawiciela  Koła 
Łowieckiego Nr 58 Pana Jerzego Brudzińskiego oraz Kierownika LODR Oddział 
w Sitnie Pana Krzysztofa Gałaszkiewicza. 
Obrady rozpoczęły się o godz. 13°° i trwały do godz. 17³°.

Ad 2
Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad

       Przewodniczący  Rady  Gminy Pan  Edward  Tukiendorf  na  podstawie  listy 
obecności stwierdził, że w obradach sesji uczestniczy 14 Radnych, co stanowi pełne 
quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.
Następnie  Przewodniczący  przedstawił  proponowany  porządek  pytając  czy  są  do 
niego  uwagi  i  proponując  jednocześnie,  by  w  pierwszej  kolejności  oddać  głos 
gościom – Panu Brudzińskiemu i Panu Kuszmirukowi.
Państwo  Radni  nie  wnosili  uwag  i  przyjęli  proponowany  porządek  obrad 
jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

Ad. 3
Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków

       Przewodniczący Rady Gminy zaproponował,  by  w skład Komisji  Uchwał 
i Wniosków weszli Radni: Lucjan Łuczyszyn, Mieczysław Wrotniak i Antoni Gazda.
Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji  i  zostali powołani do jej 
składu jednogłośnie w głosowaniu jawnym.
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Następnie Pan Sekretarz przedstawił temat szkód łowieckich na terenie Gminy Sitno 
zwracając  się  jednocześnie  z  prośbą  do  Pana  Brodzińskiego  o  przedstawienie 
możliwości ograniczenia strat.
Pan Brodziński stwierdził, że faktycznie szkód wyrządzanych przez zwierzynę jest co 
roku więcej, gównie ze względu na zwiększanie się powierzchni uprawy kukurydzy.
Tych  szkód  się  nie  wyeliminuje  ale  można  je  ograniczyć  poprzez  współpracę 
rolników z kołem łowieckim. Trzeba odstraszać zwierzynę a także zbierać kolby po 
kukurydzy oraz korzenie buraków cukrowych.
Jeżeli wystąpią szkody to trzeba je zgłaszać do koła łowieckiego przed zbiorem.
Następnie Pan Brodziński przedstawił ustawę o zasadach rekompensaty szkód.
Pan Wójt zwrócił uwagę na znaczny wzrost populacji np. dzików i lisów dodając, że 
należałoby zastanowić się nad radykalnym zmniejszeniem tej populacji do np. 10 %.
Przewodniczący Rady Gminy dodał, że na jego własnym przykładzie – dziki i sarny 
zniszczyły  uprawę  buraków  cukrowych  –  i  jeżeli  buraków  będzie  mniej  niż 
w umowie to Cukrownia naliczy karę.
Pan  Janusz  Brzozowski  zwrócił  uwagę  na  zwiększającą  się  populację  jastrzębia, 
który wyniszcza populację gołębia rasy zamojskiej.
Pan Brodziński wyjaśnił, że wszystkie ptaki drapieżne są pod ochroną.
Pan Bogdan Pawlicha zapytał czy szkody wyrządzone przez bobry też podlegają pod 
koło łowieckie.
Pan Brodziński wyjaśnił, że nie.
Pan Sekretarz zapytał czy jest potrzebne potwierdzenie gminy na drukach szkód.
Pan Brodziński wyjaśnił, że nie ma takiej potrzeby. Szkoda musi być tylko zgłoszona 
w ciągu 7 dni.
Na tym zakończono dyskusję w sprawie szkód w uprawach rolniczych.
Następnie Pan Krzysztof Gałaszkiewicz przekazał Państwu Radnym zaproszenie na 
wystawę rolniczą w dniach 4 – 6 lipca 2008 r.
Pan Bogdan Pawlicha zapytał o sprawę drogi w Cześnikach.
Pan Gałaszkiewicz wyjaśnił, że będzie wykonane 180 metrów drogi, ale jest prośba 
do Gminy, by w przyszłorocznym budżecie zabezpieczyć jakieś środki na zadania 
powiatu, tak jak zrobiono to np. w Zwierzyńcu, gdzie 15 % kosztów budowy sali 
gimnastycznej pokryła gmina i miasto a resztę starostwo.
Przewodniczący Rady Gminy zauważył, że gmina i tak dokłada np. do chodników 
powiatowych.
Pan  Bogdan  Pawlicha  zwrócił  się  z  prośbą  o  podcięcie  gałęzi  przy  drogach 
powiatowych.
Pan  Aleksander  Karski  dodał,  że  przed  wystawą  należałoby  wykosić  również 
pobocza przy drogach powiatowych.
Pan Gałaszkiewicz wyjaśnił,  że  zgłaszał  taką interpretację  na ostatniej  sesji  Rady 
Powiatu  ale  otrzymał  informację,  że  powiatu  nie  stać  na  koszenie  wszystkich 
poboczy.
Pan Wójt zwrócił się z wnioskiem o poprawę dróg powiatowych w części północnej 
gminy (Kornelówka, Kol. Sitno, Janówka, Rozdoły i Stanisławka).
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Pan  Sekretarz  stwierdził,  że  Gmina  może  wykosić  pobocza  przy  drogach 
powiatowych, ale niech powiat za to wykona 100 m. drogi powiatowej.
Pan  Gałaszkiewicz  zwrócił  się  z  prośbą  o  nawiezienie  gruzu  na  parking  przy 
wystawie  rolniczej,  zabranie  drewna  przez  Pana  Gila,  uprzątnięcie  terenów  przy 
domach oraz uprzątnięcie śmietnika na cmentarzu.
Pan  Sekretarz  wyjaśnił,  że  sołtysi  otrzymali  ogłoszenia  dotyczące  porządku 
i dodatkowe tablice na kontenery.
Następnie głos zabrał Pan Tadeusz Kuszmiruk zwracając się z prośbą o pieniądze na 
paliwo dla Policji w Sitnie (pismo w załączeniu). Potrzeba min. 7.000,-zł rocznie.
Pan Aleksander Karski zwrócił się z wnioskiem o rozwiązanie problemu używania 
sygnałów  dźwiękowych  przez  samochody  sprzedające  paszę  a  także  samochody 
z chlebem.  
Na tym zakończono realizację bieżącego punktu porządku obrad.
  

Ad. 4
Zmiany w budżetu Gminy Sitno na 2008 rok 

     Projekt zmian w budżecie przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Jolanta Hryciuk 
i stanowią one załącznik do protokołu.
Pan Leszek Kozak zwrócił się z prośbą by na przyszłość informować Radnych jak 
będzie sypany gruz, gdyż został on wysypany w niewłaściwym miejscu.
Pan  Andrzej  Juszczak  poinformował,  że  Komisja  Budżetowa  zapoznała  się 
z  propozycją  zmian  i  nie  wnosi  do  nich  uwag.  Natomiast  kwoty  wynagrodzenia 
Wójta zostaną podane przy podejmowaniu Uchwał.
Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są uwagi do proponowanych zmian.
W związku z tym, że nie było uwag, przystąpiono do realizacji następnego punktu 
porządku obrad.

Ad. 5
Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy

Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Pan Kajetan Protas.
Poruszone w sprawozdaniu zagadnienia:
– informacja z przetargów na realizację dróg,
– wystawa rolnicza,
– sprawa wniosków do RPO,
– remonty i zakupy w jednostkach OSP,
– zawody OSP w Majdanie Skierbieszowskim,
– funkcjonowanie Gospodarstwa Pomocniczego,
– propozycje w zakresie odpadów stałych,



--  5  --

– realizacja budowy chodników,
– realizacja remontów dróg gminnych,
– funkcjonowanie oświaty,
– informacja  nt.  festynu  w  Jarosławcu  (01.06.2008)  oraz  przeglądu  teatralnego 

w Sitnie (08.06.2008),
– realizacja dopłat obszarowych,
– realizacja wpływów z podatku rolnego,
– propozycje scaleniowe w Stanisławce.

 

Ad. 6
Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi

Ad. 7
Sprawy różne

Pan  Leszek  Kozak  zapytał  o  kwotę  3.000,-zł  zmniejszoną  z  przetargu  na  drogę 
w Kornelówce.
Pan Wójt wyjaśnił, że ta kwota przeszła na drogę w Kol. Kornelówce.
Pan Ryszard Monastyrski zapytał kiedy zostanie włączone oświetlenie w Rozdołach 
oraz zwrócił się z prośbą o równiarkę w Rozdołach.
Pan Sekretarz wyjaśnił, że jest problem z drogą w Janówce o szerokości 2 metrów – 
zbierane są podpisy żeby ją poszerzyć. Została jeszcze droga w Kol. Sitno pod lasem 
- i dopiero wtedy wynajmie się równiarkę.
Pan Monastyrski  zwrócił  się  z  wnioskiem o poszerzenie  ronda koło P.  Surmacza 
i  ułożenie  płytek  w  remizie  OSP  do  końca  czerwca.  Ponadto  Pan  Monastyrski 
zauważył,  że  niepotrzebnie  zakupuje  się  motopompy  dla  OSP  skoro  samochody 
są wyposażone w autopompy.
Pan  Aleksander  Karski  zapytał  o  sprawę  zapłaty  za  trzodę  chlewną  przez  firmę 
z Jarosławia.
Pan  Wójt  wyjaśnił,  że  nie  ma  odzewu  z  tej  firmy,  natomiast  gmina  umarza 
poszkodowanym rolnikom jedną ratę podatku.
Następnie Pan Aleksander Karski zwrócił się z prośbą o załatanie dziur na drodze do 
Wólki  Horyszowskiej,  wymianę  śmietnika  przy  sklepie,  tablicę  z  nazwą 
miejscowości oraz podziękował za podsypanie skrzyżowania.
Pan Marek Szajnoga zapytał o remont gwarancyjny drogi w Jarosławcu.
Pan Sekretarz wyjaśnił, że tą drogę poprawiono niesortem asfaltowym i zawałowano.
Wyrównano także nierówności koło P. Jabłońskiego, drogę do P. Kwapisza, realizuje 
się chodnik, przygotowuje się ankiety dotyczące nazewnictwa ulic.
Pan Szajnoga zwrócił uwagę na problem zalewania pól w Jarosławcu przy LHS oraz 
zapytał o ugór w Bożym Darze o pow. ok. 2,50 ha.
Pan Wójt wyjaśnił, że miało być powiększane boisko sportowe, ale ta sprawa jest 
w gestii sołectwa.
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Pan Szajnoga zapytał czy jest płacony podatek za grunty 50 ha w Jarosławcu.
Pan Wójt wyjaśnił, że jest płacony podatek za te grunty.
Pan Sekretarz dodał, że jest inne zagrożenie – grunty 160 ha prawdopodobnie będą 
rozpisywane na inne osoby, co będzie się wiązało z ulgami w podatku rolnym.
Pan Bogdan Pawlicha zapytał czy ta ulga nie jest w gestii Rady Gminy.
Pan Sekretarz wyjaśnił, że jest to ulga ustawowa.
Pan  Marek  Szajnoga  zwrócił  się  z  wnioskiem  o  pomalowanie  przystanku 
w Jarosławcu.
Pan Sekretarz wyjaśnił, że będzie to wykonane przed wystawą rolniczą.
Pan  Bogdan  Pawlicha  zapytał  kiedy  zostanie  rozebrany  budynek  koło  Szkoły 
w Cześnikach.
Pan  Wójt  stwierdził,  że  na  ten  cel  potrzebne  są  środki  dla  Gospodarstwa 
Pomocniczego.
Pan  Pawlicha  zauważył,  że  miało  to  być  wykonane  w  ramach  remontów  dróg. 
Ponadto Pan Pawlicha zwrócił się z wnioskiem o naprawę drogi na łąki zniszczonej 
przez bobry, przyłączenie lampy koło P. Mazura a także poinformował o tym, że 
GKS Orzeł awansował do klasy A.
Pan  Janusz  Brzozowski  poruszył  sprawę  usytuowania  kontenerów  na  śmieci 
informując,  że  w  Jarosławcu  Reformie  ustawiono  kontener  koło  Pana  Gryna 
i  mieszkańcy  Zamościa  przestaną  dowozić  śmieci.  Podobnie  należałoby  zrobić 
w innych miejscowościach.  Ponadto  Pan Brzozowski  poruszył  temat  wyjazdu  do 
Częstochowy stwierdzając, że na przyszły rok powinni pojechać wszyscy Radni na 
czele z Wójtem. Natomiast niektórzy z sołtysów bardzo źle się zachowywali.
Następnie Pan Brzozowski zapytał o sprawę Domu Ludowego w Jarosławcu.
Pan Wójt wyjaśnił, że potrzeba kwoty min. 800.000,-zł.
Pan Sekretarz dodał, że będzie bardzo trudno dać ten obiekt komuś w darowiznę, 
zgodnie z propozycjami, gdyż przez ostatnie 5 lat Gmina przekazała na ten budynek 
znaczne środki finansowe.
Pan Brzozowski stwierdził, że to nie jest sprawa rady Gminy gdyż właścicielem jest 
wspólnota. Złożyła osoba ofertę – chce płacić podatek i 10.000,-zł rocznie dzierżawy. 
Mieszkańcy tylko chcą, żeby ten budynek nie straszył a nie można uzyskać środków 
z Gminy.
Pan Sekretarz stwierdził, że tego budynku nie można nikomu przekazać, gdyż Gmina 
przez 5 lat wykładała na niego pieniądze.
Pan Wójt dodał, że w piśmie była mowa o użytkowaniu wieczystym a teraz się mówi 
o dzierżawie.
Radca Prawny Pan Jarosław Kolasa wyjaśnił, że właścicielem działki jest wspólnota 
natomiast  właścicielem  budynku  Gmina  i  jeżeli  wspólnota  coś  zrobi 
z nieruchomością to Gmina wystąpi o zwrot nakładów finansowych.
Natomiast na dzierżawę 20 – 30 letnią musi wyrazić zgodę Rada Gminy.
Pan Brzozowski stwierdził,  że nikt nie zgodzi się na dzierżawę krótszą niż 30 lat 
gdyż trzeba dokończyć budynek i zainwestować min. 1 mln zł.
Inne wspólnoty też powinny szukać dzierżawców na swoje nieruchomości.
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Pan Sekretarz stwierdził, że lepiej sprzedać tą nieruchomość zainteresowanej osobie, 
żeby wszystko było zgodne z prawem.
Przewodniczący Rady Gminy dodał, że nikt nie chciałby 1 mln złotych zainwestować 
w dzierżawę – ta osoba chce przejąć majątek na własność.
Radca  Prawny  Pan  Jarosław  Kolasa  stwierdził,  że  jeżeli  dzierżawca  za  zgodą 
właściciela gruntu wyda na budynek 1 mln złotych to właściciel będzie związany do 
końca z dzierżawcą, gdyż w przypadku rozwiązania dzierżawy musiałby tą kwotę 
oddać. W związku z tym taka umowa dzierżawy będzie nierozwiązywalna.
Pan  Wójt  zaproponował  spotkanie  wspólne  zainteresowanych  stron  w  najbliższy 
czwartek z udziałem Radcy Prawnego w Urzędzie Gminy Sitno.
Pan Ryszard Monastyrski zwrócił się z prośbą by Policja zajęła się egzekwowaniem 
umów na śmieci.
Pan  Lucjan  Łuczyszyn  podziękował  za  ufundowanie  sztandarów  dla  OSP  Sitno 
i Kol. Sitno na święto, które się odbyło 4 maja 2008 r.
Przewodniczący Rady Gminy zapytał o sprawę deficytu finansowego w zadaniach 
drogowych.
Pan Wójt zaproponował wstrzymanie się z tą sprawą do analizy wykonania podatków 
za I półrocze.
Przewodniczący Rady Gminy poprosił o podjęcie decyzji dot. paliwa dla Policji.
Pan Wójt zaproponował kwotę z rezerwy budżetowej – 899,-zł.
Pan Bogdan Pawlicha zaproponował równą kwotę 1.000,-zł.
Państwo Radni zgodzili się z propozycją Pana Pawlichy jednogłośnie w głosowaniu 
jawnym.
Następnie  Pan  Sekretarz  zwrócił  się  z  prośbą  o  ustalenie  miesięcznego  limitu 
wykorzystania telefonu komórkowego przez Wójta Gminy.
Pan Andrzej Juszczak zapytał czy to są środki w ramach wydatków Urzędu Gminy.
Pan Sekretarz wyjaśnił, że tak, ale decyduje o tym Rada Gminy.
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował kwotę do 200,-zł miesięcznie.
Państwo Radni zgodzili się z ww. propozycją jednogłośnie w głosowaniu jawnym.
Na tym zakończono realizację bieżącego punktu porządku obrad.

Ad. 8
Podjęcie Uchwał

Przy podejmowaniu Uchwał brało udział 14 Radnych.
Pan Mieczysław Wrotniak odczytał kolejno projekty Uchwał celem ich podjęcia:

1) Uchwała  Nr  XXI/125/08  Rady  Gminy  Sitno  z  dnia  12  czerwca  2008  r. 
w sprawie ustalenia szczegółowych zasad udzielania dotacji  oddziałom klas 
„0” w szkołach podstawowych oraz szkołom publicznym prowadzonym przez 
osoby prawne i fizyczne na terenie Gminy Sitno.
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Przewodniczący  Rady  Gminy  wyjaśnił,  że  poprzednia  Uchwała  została 
uchylona przez RIO.
W  głosowaniu  jawnym  za  ww.  Uchwałą  opowiedziało  się  13  Radnych, 
przeciw 0, 1 Radny wstrzymał się od głosu. 

2) Uchwała  Nr  XXI/126/08  Rady  Gminy  Sitno  z  dnia  12  czerwca  2008  r. 
w sprawie szczegółowych zasad i trybu umarzania , odraczania lub rozkładania 
na  raty  spłaty  należności  pieniężnych  Gminy  Sitno  i  jej  jednostek 
organizacyjnych,  do  których nie  stosuje  się  przepisów ustawy –  Ordynacja 
podatkowa, oraz wskazania organów i osób do tego uprawnionych.
Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

3) Uchwała  Nr  XXI/127/08  Rady  Gminy  Sitno  z  dnia  12  czerwca  2008  r. 
w sprawie powołania Zastępcy Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego.
Pan  Wójt  wyjaśnił,  że  zachodzi  czasami  potrzeba  zastąpienia  Kierownika 
USC.  Jest  propozycja  powierzenia  tej  funkcji  jako  funkcji  społecznej  bez 
dodatkowego angażu Sekretarzowi Gminy Panu Marianowi Bernatowi.
Pan Sekretarz dodał, że ta Uchwała może nie mieć zastosowania, ale może też 
być potrzeba zastąpienia Kierownika USC np. w czasie urlopu.
Następnie Państwo Radni przyjęli ww. Uchwałę jednogłośnie w głosowaniu 
jawnym.

4) Uchwała  Nr  XXI/128/08  Rady  Gminy  Sitno  z  dnia  12  czerwca  2008  r. 
w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  XVI/90/07  Rady  Gminy  Sitno  z  dnia 
13 grudnia 2007 r. w sprawie regulaminu przyznawania i wypłacania dodatku 
mieszkaniowego.
Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

5) Uchwała  Nr  XXI/129/08  Rady  Gminy  Sitno  z  dnia  12  czerwca  2008  r. 
w sprawie przyznania wynagrodzenia dla Wójta Gminy Sitno.
Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  Pan  Andrzej  Juszczak  przedstawił 
propozycję Komisji w zakresie wynagrodzenia Wójta Gminy Sitno:
- wynagrodzenie zasadnicze – 4.400,-zł
- dodatek funkcyjny – 1.600,-zł
- dodatek specjalny – 1.200,-zł
- dodatek za wysługę – 880,-zł
łącznie – 8.080,-zł (a było 6.480,-zł)
Przewodniczący Rady Gminy dodał, że jest to ok. 500,-zł więcej od minimum 
ustawowego.
Pan Wójt zaproponował obniżenie do kwoty 7.950,-zł.
Pan Janusz Brzozowski zgłosił sprzeciw odnośnie propozycji Pana Wójta.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy zapytał kto jest  za przyjęciem ww. 
uchwały  z  propozycjami  wynagrodzenia  przedstawionymi  przez  Komisję 
Budżetową.
Uchwała została przyjęta w głosowaniu jawnym przy 13 głosach za, 0 przeciw 
i 1 głosie wstrzymującym.
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6) Uchwała  Nr  XXI/130/08  Rady  Gminy  Sitno  z  dnia  12  czerwca  2008  r. 
w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmian  w  planie  miejscowym 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Sitno.
Uchwała została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

7) Uchwała  Nr  XXI/131/08  Rady  Gminy  Sitno  z  dnia  12  czerwca  2008  r. 
w  sprawie  wprowadzenia  zmian  w  budżecie  Gminy  Sitno  (wraz  z  kwotą 
1.000,-zł dla Policji).
Uchwała została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

Następnie Przewodniczący Rady Gminy przedstawił pismo dotyczące przekształcenia 
biblioteki w jednostkę kultury (pismo w załączeniu).
Na tym zakończono realizację bieżącego punktu porządku obrad.

Ad. 9
Przyjęcie Protokołu z poprzedniej sesji

Protokół Nr XX/2008 wyłożony był do wglądu bezpośrednio w trakcie obrad sesji.
Przewodniczący  Rady  Gminy  zapytał  czy  państwo  Radni  zapoznali  się  z  tym 
Protokołem i czy są do niego uwagi.
Państwo Radni nie wnosili uwag i przyjęli ww. Protokół jednogłośnie w głosowaniu 
jawnym.

Ad. 10
Zamknięcie obrad sesji

     Na  zakończenie  obrad  sesji  Przewodniczący  Rady  Gminy  podziękował 
zaproszonym gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji i  odczytał 
podziękowania  od  Dyrektora  Gimnazjum  w  Sitnie  Pana  Szczepana  Jabłońskiego 
za dofinansowanie Przeglądu Teatralnego.
Następnie Przewodniczącego Rady Gminy zamknął sesję słowami:

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji”

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołował:
Inspektor ds. samorządu i Rozwoju Gminy
mgr Krzysztof Seń

                                  Przewodniczący Rady Gminy
/-/ Edward Tukiendorf


